
   

Zápis z komise revitalizace sídliště Šipší ze dne 20.března 2006 

 

 

Datum a čas jednání: 20.3.2006 15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ ,Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

 

Program jednání: 

 

 Zahájení, prezence 

 Informace o prezentaci dopravního generelu 

 Kontrola zápisu a úkolů 

 Různé 

 

Zahájení,prezence 

 Předseda komise přivítal přítomné, provedl prezenci a obeznámil s programem. 

 

Informace o prezentaci dopravního generelu 

 Komise byla informována o průběhu mimořádné komise dne 27.2.2006, kde zástupci 

firmy Highway Design prezentovali současný stav projekt. dokumentace k realizaci 1. 

etapy revitalizace sídliště.  

 Předseda komise informoval o rozhodnutí zastupitelstva ze dne 14.3.2006, které svým 

usnesením č. 67/06 dává velké předpoklady na dokončení celé 1.etapy v roce 2007. 

Zároveň velice ocenil veškeré dosavadní kroky ing.architekta Martina Kremly při 

přípravách celé akce, včetně zprávy pro zastupitelstvo.  

 Byly diskutovány i další potřebné postupy po realizaci 1.etapy. Jako nejvýznamnější 

se jeví: 

- zhotovení kruhového objezdu na křižovatce Opletalova, Ortenova, výjezd od 

Kauflandu. Ing.Kremla prověří další navrhovanou etapizaci s ing.Kmoníčkem 

- zhotovení kruhového objezdu na křižovatce na Špici (ulice Benešova a 

Masarykova). Komise doporučuje, na základě platného dopravního generelu 

sídliště Šipší, jednat s příslušnými orgány o realizaci tohoto objezdu. 

 

Prohlídka sídliště a fotodokumentace 

 Ing.Jirásek podal informaci , že  dne 6.3.2006 proběhla fyzická prohlídka sídliště i 

s fotokumentací ve spolupráci s Ing.Suchánkem a panem Tvrdíkem.Je nutné 

fotodokumentaci zpracovat, popsat nutné opravy  a postup prací, udělat seznam 

potřebných oprav 

 Úkol: pan Tvrdík zajistí popis fotodokumentace a předloží i se seznamem na příští 

komisi 

 Na příští jednání komise pozvat ředitele Technických služeb pana Železného a 

vedoucího OSM pana Ing.Suchánka – zajistí Děkanovská 
 

 

 

 



Kontrola zápisu a úkolů 

 Firma Ekodomov , která na minulém jednání prezentovala svoji představu o činnosti 

v Kutné Hoře, předložila své návrhy mimo jiné i na vedení města. Naše komise 

doporučila v návrhu na usnesení radě města  podpořit realizaci tohoto projektu. Rada 

celou záležitost projednávala dne 8.března na svém jednání, vyslovila svým usnesením 

249/06 celému projektu svou podporu na zřízení  Centra ekologické  výchovy v Kutné 

Hoře, ale finančně tento projekt podpořit  vzhledem již schválenému rozpočtu nelze. 

 

Škvárové hřiště 

 Zatím žádná smlouva k nahlédnutí nebyla předložena. Jsou dohady , že celá akce je 

momentálně na mrtvém bodě. 

Komise prosí místostarostu dr.Vančuru o oficiální informaci, zda je to pravda. 

 

Kontejnerové stání 

 Ing.Tvrdík podal informaci o tom , že firma Staropramen dotuje zhotovení 

kontejnerových stání. Firmou byl přijat i návrh , který se probíral na naši komisi 

posledně. Byl zařazen do jejich programu, tak uvidíme, jak to bude pokračovat dál. 

 Rada města  na svém jednání také pověřila odbor správy majetku vypsáním poptávky  

na úklid  kontejnerových stání na sídlišti Šipší. Pan Ing.Suchánek –trochu jim  vypsání 

poptávky zkomplikovalo situaci, protože měli v úmyslu situaci řešit jiným způsobem. 

 

Občanské sdružení –dešťová kanalizace 

 Ing.arch.Kremla měl za úkol se spojit  s představitelem Společenství vlastníků 

byt.jednotek v Ortenově ulici panem Ing.Dańhelem ohledně dešťové kanalizace. 

 Úkol byl splněn.S panem Daňhelem byla celá situace zkonzultovaná 

 Ing.arch.Kremla  informoval pana inženýra o veškerých přístupných materiálech 

následovně: 

1/ Prostudoval  generel kanalizací z roku 2005, z něho nevyplývají žádné problémy 

kolem dešťové stoky V. Byla provedena potřebná měření pro vyhodnocení situace 

kolem dešťových vod. Stoka má dostatečnou kapacitu. 

2/ Konzultoval  s ing.Ženíškem (firma Multiaqua Hradec Králové)problematiku 

přívalových vod - vypracoval v roce 1994 projekt pro sídliště na základě záplav. Vněm 

navrhuje řadu opatření - retence, opěrné zídky, částečně nová potrubí a vpustě. Tento 

projekt byl podkladem pro zpracovaní generelu, který tuto potřebu nepotvrdil. Dle 

ing.Ženíška může být problém i ve funkčnosti stoky V (neznámá napojení splaškové 

kanalizace po celé délce až k Vrchlici) a funkčnosti vtoků v komunikacích do 

jednotných kanalizací po směru odtoku přívalových vod v okamžiku přívalového deště 

(listí, odpadky apod.).  

3/ Rovněž je nutno podotknout, že dešťová kanalizace nemůže být z ekonomického 

hlediska dimenzováno na extrémní přívaly deště. 

4/ V roce 2005 byla při výstavbě chodníku na Kaňk vybudována dešťová 

kanalizace, ta by mělo částečně zachytit vodu, která se dostává po komunikaci mezi 

zahrádky a následně na sídliště. 

 Ing.Jirásek – ale pan Daňhel říkal , že jsou kanály ucpané, nedalo by se podívat, 

zda není někde nějaká závada v průchodnosti? 

 Ing.Suchánek – stoka V  je v majetku města – dalo by se pravděpodobně kamerou 

zjistit, zda  je funkční. Zkusí prověřit průtočnost. 

 

 

 



Odpadkové koše – příspěvek Martin Hlavatý viz příloha 

 M.Hlavatý prověřil skutečný počet odpadkových košů na cestě mezi domy ve spodní 

části sídliště a navrhnul jejich doplnění – viz příloha. Ing.Suchánek na základě tohoto 

návrhu projedná jak možností v rozšíření jejich počtu, tak i případné potřebné 

navýšení ceny za tuto službu s TS. 

 

Dětské hřiště 

 Ing.Suchánek podal informaci , že byl předložen na jednání zastupitelstva seznam na 

zrušení některých dětských hřišť a pískovišť, ale nebylo přijato žádné usnesení. Je to 

odložený materiál, bude se pravděpodobně projednávat až po volbách. 

 Ing.Jirásek vznesl dotaz co se děje s nakoupenými dětskými prvky, které jako komise 

doporučila ještě na konci loňského roku. Bylo by vhodné již uvažovat o jejich 

realizaci do terénu 

 Ing.Tvrdík –ještě není vhodné počasí, musí se tam udělat betonová plocha 

 Komise doporučuje technickému oddělení uskutečnit realizaci hracích dětských 

prvků do terénu do konce měsíce května – zodpovídá Ing.Tvrdík 

 

Bezpečnostní kamera na sídlišti 

 Ing.Jirásek – kamera byla zakoupená, ale stále není instalována, bude muset opět 

intervenovat na Technické služby, aby se instaloval sloup, na který bude zavěšena. 

 Ing.Jirásek konstatoval, že je škoda , že vše tak dlouho trvá, i když je rád, že aspoň 

krůček po krůčku se daří věci prosazovat. 

 

Různé 

 

Sběrný dvůr 

 Pan Nováček – je nutné, aby se vybudoval v Kutné Hoře nový sběrný dvůr 

 Ing.Tvrdík – nejbližší sběrný dvůr je v Čáslavi, kde bez problémů odbaví občany 

Kutné Hory, je ale pravda, že je potřeba, aby byl i v Kutné Hoře 

 Ing.Jirásek – je nutnost , aby se vybudovalo takovéto prostranství v Kutné Hoře, bylo 

nešťastným řešením  jeho zrušení 

 Komise doporučuje vedení města se zabývat intenzivně vytvořením nového sběrného 

dvora v Kutné Hoře 

 Většina členů komise má poznatky a nepříjemné zkušenosti s velkým nepořádkem na 

sídlišti, hlavně kolem kontejnerů 

 Na příští jednání pozvat pana Ing.Jindřicha Bartoně a  pana Matouška z firmy 

MVE+ - zajistí pí Děkanovská 

 Pí Majznerová –za restaurací - Barborka v ul.17.listopadu hrozný nepořádek-odpadky, 

smrad – Komise doporučuje pí Ing.Hájkové ve spolupráci s odborem životního 

prostředí  udělat kontrolu v dané lokalitě 

 Pan Hacar – upozornil , že na konci domovního bloku v Ortenově ulice je otvor , 

v kterém přespává prý nějaký bezdomovec ( vede tam teplovodní potrubí ). Je to 

nebezpečné místo, mohlo by tam mohlo spadnout malé dítě. 

 Ing.Suchánek –slíbil , že se tam podívá a prozkoumá celou záležitost 

 Pan Nováček upozornil , že za restaurací za Barborkou parkují auta  a že jsou tam 

zbytečně rozsvícená světla – dle názoru komise je lepší světla nerušit 

 Pan Nováček -  v parku pod Vlašským dvorem se povaluje  povalená lampa, bylo by 

vhodné její odstranění, dokud nedojde k úrazu. Pan Nováček pečlivě sleduje nešváry 

na sídlišti i ve městě. 



 Pan Nováček také upozornil, že na sídlišti  by bylo potřeba u školky, která je v ulici 

17.listopadu, vyřezat topoly –Ing.Suchánek řekl, že pověří pana Starého, aby se 

podíval na tuto záležitost. 

 Diskutováno o sundané informační skříňce v Kauflandu vzhledem k malování. Pí 

Hnátková informovala, že se v nejbližší době vrátí zpět. 

 Technické oddělení pokračuje v přípravě realizace příchodových chodníků ke 

Kauflandu. 

 

 

 

Příští jednání  komise  se jedná dne 24.dubna 2006 v 15.30 hodin 

v malé zasedací místnosti MÚ ve Vlašském dvoře 

 

 

 

 
Zapsala:Děkanovská Alena 

Zápis ověřil e-mailem:Ing.Jirásek 


